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§ 1.   Sammanträdet öppnas 
Ordförande hälsade välkommen och ett särskilt välkommen riktades till Per-Erik Bergman 
som tillträtt som ersättare i Rådet för SPF. Vidare hälsades äldreomsorgens 
budgetcontroller Kafa Chahrstan och Marja Niemi välkomna. Sammanträdet förklarades 
därmed öppnat. 
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§ 2.   Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg av en punkt från ersättaren Sven Karlsson under 
övriga frågor. 
 
 
§ 3.   Anmälan av protokollsjustering 
Anmäldes att protokoll nr 1:2006 från sammanträdet den 13 januari 2006 blivit justerat 
och utsänt. Protokollet lades därmed till handlingarna. 
 
 
§ 4.   Val av justerare till dagens protokoll 
Vice ordförande Per Westberg utsågs att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens 
protokoll. 
 
 
§ 5.   Sammanträden under våren 
Rådet beslutade att sammanträdet den 12 maj ska förläggas till Råcksta sjukhem och att en 
visning av sjukhemmet ska göras i anslutning till sammanträdet. 
 
Rådet beslutade vidare att ändra tiden för sammanträdet den 26 maj till måndagen den 22 
maj, kl. 9.00. Ny lista för vårens sammanträden kommer därmed att skickas ut. 
 
 
§ 6.   Rapport från förtroenderåden 
Hässelby Gårds äldreboende 
Inget att rapportera för dagen. Förtroenderådets nästa sammanträde äger rum v. 5.  
 
Skolörtens äldreboende 
Inget att rapportera för dagen. Bengt Arlevind meddelade att inga nya frågor framkommit 
vid senaste mötet. 
 
 
§ 7.   Föreningsbidrag 
Gudrun Sjödin informerade att budgeten för 2006 års föreningsbidrag är 300 000 kronor. 
En annons ska gå ut i lokaltidningen. De föreningar som fick bidrag 2005 kommer att få 
sig tillsänt ansökningshandlingar. Rådet framhåller att det i annonsen bör framgå att 
hyreskostnader inte berättigar till bidrag. Sista anmälningsdag för ansökan beräknas till 
omkring 10 mars.  
 
 
§ 8.   Äldreomsorgens budget utifrån myndighetsperspektivet 
Äldreomsorgens budgetcontroller Kafa Chahrstan gav en noggrann redovisning av 
äldreomsorgens budget utifrån 2005 års bokslut. Möjligheter gavs till frågor och 
diskussioner.  
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§ 9.    Stadsdelsnämndens sammanträde den 31 januari 2006  
Kvalitetsgarantier 2006 – Parkskötsel och gatudrift 
Diskussioner fördes kring tillgänglighet och trafikfällor inom stadsdelsområdet. Rådet 
beslutade att framföra dessa synpunkter i en separat skrivelse till nämnden. Bilaga 1. 
I övrigt har Rådet inget att tillägga till ärendet. 
 
Kompetensstegen – Ansökan om statligt stöd för kvalitets- och kompetensutveckling inom 
äldreomsorgen 
Rådet beslutade att ställa sig bakom förvaltningens förslag att ansöka om pengar från 
Kompetensstegen till utbildning för äldreomsorgens personal. 
 
Därutöver fördes diskussioner om IT-baserade hjälpmedel är vad äldre efterfrågar. Till viss 
del anser Rådet dessa hjälpmedel vara nödvändiga men den mänskliga hjälpen till äldre 
ska inte ersättas med tekniska lösningar. 
 
Ledamoten Birgit Grahn framförde sitt missnöje över att förvaltningen inte kan införa icke 
biståndsbedömd hjälp till äldre då detta görs inom andra stadsdelsförvaltningar. 
 
Marja Niemi informerade att det under ett år pågått ett försök i två stadsdelar, med icke 
biståndsbedömd hjälp. Förvaltningen måste avvakta besked från stadsledningskontoret 
huruvida försöket ska permanentas i staden eller inte, innan sådan hjälp kan ges inom 
Hässelby-Vällingby stadsdelsområde. 
 
 
§ 10.   Övrig information från äldreomsorgen 
Marja Niemi informerade att ett intensivt arbete just nu pågår i biståndshandläggar-
gruppen, med att ta in aktuella inkomstuppgifter från alla äldre som bor i särskilt boende 
eller har hemtjänst. Sammanlagt rör det sig om uppgifter från 2 100 personer som ska 
registreras för att rätt avgifter ska kunna debiteras dem som har hjälp från äldreomsorgen. 
 
 
§ 11.   Övriga frågor 
Ersättaren Sven Karlsson tog upp en fråga gällande landstingets avgifter för röntgen. I den 
information som ges på vårdcentraler framgår dock inte att kostnader för ultraljud 
tillkommer. 
 
 
 § 12.  Sammanträdet avslutas  
Ordförande förklarade därmed sammanträdet avslutat. 
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